
ECB’s Mario Draghi: Jeg ser
ingen boble
21. nov., 2017 – I besvarelse af spørgsmål, stillet af EU-
parlamentets Økonomiske og Monetære Komite i går, afværgede
chef for ECB, Mario Draghi, at han ikke ser nogen bobler og
ingen systemisk risiko. På spørgsmålet, »Hvad holder Dem vågen
om  natten«,  mht.  risici  for  den  globale,  finansielle
stabilitet,  svarede  Draghi:  »Ser  vi  nogen  bobler?  Ikke
foreløbigt.«  Idet  han  ignorerede  aktiemarkedsboblen,
selskabsgældsboblen og husstandsgældsboblen – for slet ikke at
tale om derivater, alle boblers moder – fortsatte Draghi: »Vi
ser lokale situationer, hvor værdiansættelserne er knebne, for
det meste … på ejendomsmarkedet.« Men selv disse »knebne«
priser, sagde Draghi, er ganske normale, hvis man sammenligner
med de lave priser for et par år siden, og som skyldtes en
depression.

Så, mht. »finansielle stabilitetsrisici, så er de lokale – de
er ikke systemiske«.

Foto: ECB-chef Mario Draghi, ser ingen bobler.  
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